
 

 

Friluftsrådet  
på Sydfyn 

 

 

Dato: 08.03.2023 
 

 Bestyrelsesmøde I Friluftsrådet på Sydfyn 
Bittenhus  Sanatorievej 14B    Nakkebølle    5600 Faaborg. 
Klokken 18.00 – 19.00 

Næste møde: 
Årsmødet 08.03.2023 
Klokken 19.00 – 22.00 
 

 Til stede: Hele bestyrelsen 

Dagsordenpunkter Diskussion Handling 
Ansvarlig(e) per-

son(er) 
Tidsramme 

1. Godkendelse af refera-
tet fra sidste møde.  
Godkendelse af møde-
dagsordenen. 
 

Godkendt.    

2. Friluftspolitisk debat: 
Udsendelse til foreninger 
om årsmødet den 8. marts 
Michael fortæller om det 
kommende adgangs-poli-
tiske udvalgsmøde I Kbh. 
d. 09.03.01 
MMJ bestiller kage, Erik 
brænde og Per B. øl og 
vand til årsmødet 
 

MMJ deltager i møde d. 9. 
marts 2023 om adgang. Vi 
stiller forslag om udvi-
delse af zone fra stier. 
Ride og gangstier bør føl-
ges parallelt.  

   



 

 

3. Friluftsrådet HQ: 
Formandens time 27.03 
klokken 20.00 – 20.45  
M 27.02.2023 
 

    

4. De 3 temagruppers ar-
bejdsområder, arbejds-
form og møder: 
a. Gråt udvalg: 
b. Grønt udvalg: 
Der er en lang række ad-
gangssager ved Ristinge 
på Langeland, Michael 
har trykt materiale med 
c. Blåt udvalg:  
Agernæs havn udbygges 
en lille bitte smule, burde 
der være flere faciliteter ? 
M 01.03.23 

 
 
 
 
 
 
Til orientering. 
. 
 
 
 
Til orientering 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Bestyrelsens møder og 
initiativer:  
Årsmødet den 8. marts.  
Jeg skriver en ”årsplan” 
for de vigtigste opgaver i 
2023/2024 
Jeg har det med til mødet. 

MMJ har lavet en plan 
over aktiviteter næste år.  
Havnaturnationalpark, Ge-
opark Sydfyn, Lyst- og 
kystfiskericenter. Vinter-
badning. Tarup-Davinde 

   



 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
6. Siden sidst fra forman-
den:  
Tidsplan for ankerne på 
Horneland er fremsendt 
fra Klagenævnet:  
Ultimo juli kommer  
afgørelsen, - FERIE ? ! 

 
 
 
Til orientering. Ingen afgø-
relse endnu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

7. Siden sidst fra de andre 
i bestyrelsen herunder sa-
ger I postkassen samt 
meldinger fra de grønne 
råd og andre udvalg m.m.: 
 

Stisag ved Klakke-
bjerg/Kerte. 

Lodsejer har indhegnet et 
stort areal med henblik på 
at etablere dyrehave. 
Hegnet går langt ind på 
offentlig sti. Kommunen 
og NS er inde over. 

PF  

8. Udlodningsmidler: 
 
 

Kig ind på hjemmesiden.    

9 Næste møde: 
Aftales som det  
konstituerende møde efter 
Årsmødet 
 

    

10. Eventuelt: 
 

Der er kommet resultater om 
rågeundersøgelsen 

    

     

     



 

 

 
 
 
 


